



# CROn

Community Run သည် အမြတ်အစွန်းအတွက် မဟုတ်ဘဲ ပိုင်ဆိုင်ထားသည်။



**CROn**(Community Run သည် အမြတ်အစွန်းအတွက်မဟုတ်ပါ)အမြတ်အစွန်းအတွက် ပုဂ္ဂလိက ပိုင်ရှင်စီးပွားရေးပုံစံကို အစားထိုးပါ။လျော်ကြေးမယူဘဲ ပုဂ္ဂလိကစီးပွားရေး လုပ်ငန်းကို အမြတ်ထုတ်သည်။ထို့ပြင် ၎င်းတို့အား ပိုင်ဆိုင်မှု ဖယ်ရှားပြီး တရားစွဲခြင်း၊ ဒေါ် R6!

**CROn**နိုင်ငံတော်ပိုင် လည်ပတ်နေသော အရာများကို အစားထိုးပါ။၎င်းသည် ရုပ်ရွာလိုအပ်ချက် အပေါ်အခြေခံ၍ မထိရောက်သော၊ ယုတ်မာသော၊ဤအရာများသည် CROn ဖြစ်လာသည် သို့မဟုတ် CROn ကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်သည်ဖြစ်စေ၊**DmC**(ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီ).

အံ့ဖွယ်ကမုဘာအသိုင်းအဝိုင်းစီးပွားရေးလုပ်ငန်းမှကြိုဆိုပါသည်။  
**0%0%0%0%0%0%0%**

## လမ်းညွှန်:

- > ခြံငံသုံးသပ်ချက်
  - > **DmC**(ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီ)
  - > **CROn** ဆုတောင်း
  - > **လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အညွှန်းကိန်းများ**
  - > **အခွန်ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာခြင်း။**
  - > **စာရင်း**
  - > **ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး**
  - > **စီးပွားရေးအချိုးအစား**
  - > **CROn စာရင်းရေးသွင်းမှု**
  - > **CROn အစုအဝေး**
  - > **CROn အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း**
    - > အတွေးအခေါ်များ၊ နံပါတ်များ
    - > **N-As Measure**

**CROn**(Community Run သည် အမြတ်အစွန်းအတွက်မဟုတ်ပါ)နိုင်ငံပိုင်အဖွဲ့အစည်း များနှင့် ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းပုံစံများကို အစားထိုးသည့် Universe Custodian Guardians လုပ်ငန်းပုံစံ။

အရင်းရှင်စနစ်သည် အကျင့်ပျက်မှု၊ လောဘကြီးစွာ အမြတ်ထုတ်မှု၊ အာဏာရှင်ဆန်မှု၊ ကပ်ပါးအမြတ်ထုတ်မှု၊ ဆန်ကျင်မှုဖြစ်သည်။**၁ ဘုရားသခင်**ရာဇဝတ်ကောင်၊**ဒေါ်R6**။ အရင်းရှင်များသည် Angel ဖြစ်လာရန် အရည်အချင်းမပြည့်မီပါ။(မသေနိုင်သော)၊အရည်အချင်းမပြည့်မီသော Technocrats များကို ဂရုမစိုက်ဘဲ ကွန်မြူနစ်ဝါဒကို အုပ်ချုပ်သော ဗျူရိုကရက်များက လက်မခံနိုင်ပါ။ ကွန်မြူနစ်တွေက အရည်အချင်းမပြည့်မီဘူး။

Angel ဖြစ်လာ! **CROn** အသုံးမပြုတော့သော 'အရင်းရှင်စနစ်နှင့် ကွန်မြူနစ်ဝါဒ' လုပ်ငန်းပုံစံများကို အစားထိုးပြီး ပြုလုပ်သည်။ !!

**CROn** ကိုတည်ထောင်ပါ။

**ရိုးယား** 'သတ်မှတ်သည်' **CROn**။ နိုင်ငံတော်ပိုင် အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ကူးပြောင်းလုပ်ကိုင်ရန်၊ **CROn**။ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ကို လျော်ကြေးမပေးဘဲ သိမ်းဆည်းပြီး 'လုပ်ငန်းအဖြစ် ပြောင်းလဲခြင်း'၊ **CROn**။

'ဂ' အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ **ရိုးယား**။

'**R**' ပြေးသည်။ **DmC** (ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီ ၇ ခု)။

'အို' ၎င်း၏ အခကြေးငွေကို ပိုင်ဆိုင်သည်။ (wmmw) အလုပ်သမား၊ လစာမရသော စေတနာ့ဝန်ထမ်း။ 'n'

အမြတ်အတွက်မဟုတ်ဘူး။

**CROn** အဖွဲ့အစည်းကို စီမံခန့်ခွဲရန် လိုအပ်သည်။ တစ်ခုတည်းသော ခေါင်းဆောင်မှုသည် အာဏာရှင်ဖြစ်သည်။ ကော်မတီရဲ့ ဦးဆောင်မှုက မျှတတယ်။ **CROn DmC** ဆုံးဖြတ်ချက်ချရန်အတွက် လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်ညွှန်းကိန်းများနှင့် အစုရှယ်ယာရှင်အားလုံးထံမှ အကြံပြုချက်များကို အသုံးပြုပါ။



'**DmC**' (ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီ) အဖွဲ့ဝင် 7 ဦး ပါဝင်သည်။ ညှိနှိုင်းရေးမှူး၊ ဘဏ္ဍာရေးမှူး၊ Go for, 4 Trustee။ **CROn DmC** ကို အသုံးပြုရမည်ဖြစ်ပါသည်။ **bpi** (လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်အညွှန်းကိန်းများ)၊ **ဂျစ်** (အရေးပေါ်အတွက်)၊ **Es** (စီးပွားရေးအချိုးအစား)။

### နောက်ခံ-

**ရိုးယား** မြေယာနှင့် အဆောက်အအုံအားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်သည်။ အဆောက်အအုံအားလုံး၊ အသုံးအဆောင်များ ထောက်ပံ့ပေးသည်။ (လျှပ်စစ်၊ ရေမြောင်း၊ ရေ) အသုံးပြု၍ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ **CROn** ။ **CROn** တိုင်းတွင် Shire မှ 7 နှစ်တစ်ကြိမ် ပြန်လည်ညှိနှိုင်းထားသော 'ငှားရမ်းစာချုပ်' ရှိသည်။ **CROn** တစ်ခုစီတွင် Shire မှ 7 နှစ်တစ်ကြိမ် ပြန်လည်ညှိနှိုင်းထားသော 'အသုံးပြုစာချုပ်' တစ်ခုရှိသည်။

အငှားစာချုပ် (မြေ၊ အဆောက်အအုံ) သတ်မှတ်ထားသော အခကြေးငွေကို 4 ပတ်တိုင်း အညီအမျှပေးဆောင်ပါသည်။ (NAtm)။ အသုံးပြုစာချုပ် (ထိန်းသိမ်းမှု၊ အဆောက်အအုံ) အသုံးပြုမှုတစ်ခု (ပြောင်းလဲနိုင်သော) အခကြေးငွေကို 4 ပတ်တိုင်းပေးဆောင်သည်။

**မေဂျာ** ပရောဂျက်များ သို့မဟုတ် ပရောဂျက်များ ဝန်ဆောင်မှုများသည် 1 ထက်ပို၍ ပါဝင်ပါသည်။ **ရိုးယား** သီးခြားများစွာလိုအပ်သည်။ **CROn** ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် (**CROn Cluster**)။ **CROn Cluster** သည် ဖောက်သည်၊ ပေးသွင်းသူ ဆက်ဆံရေးတွင် အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေသော **CROn** ၏ အစုအဝေးတစ်ခုဖြစ်သည်။ ဥပမာ- ဗီတာမင်ဖြည့်စွက်ဆေးပြား (ထုတ်ကုန်)။ **CROn** ပါဝင်သည်- ဖြန့်ဖြူးခြင်း၊ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဈေးကွက်ချဲ့ထွင်ခြင်း၊ ထုပ်ပိုးခြင်း၊ အဓိကထုတ်လုပ်သူ၊ သုတေသန ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ လက်လီရောင်းချခြင်း။

**CROn** ၎င်းသည် အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ **CROn** အစုအဝေး သူတို့လိုတယ်။ **DmC** ဆက်သွယ်ရန်။ **DmC** တစ်ခုစီတွင် စွမ်းအားရှိသည်။ (ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်း) **CROn Cluster** တစ်ခုအတွင်း ၎င်းတို့၏ **CROn** အကျိုးစီးပွားကို ကိုယ်စားပြုရန် လူ 1 ဦး။ ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် ကိုယ်စားလှယ်ကို မပေးသော **CROn** မှန်သမျှကို **Cluster** မှ ဖယ်ရှားပြီး အခြားတစ်ခုဖြင့် အစားထိုးသည်။

ဝန်ထမ်းပိုင်ရှင်တွေနဲ့ စေတနာ့ဝန်ထမ်းတွေပဲရှိတယ်။” ပိုင်ရှင်က အလုပ်သမား၊wmw'စေတနာ့ဝန်ထမ်းများသည် လစာမရရှိသော်လည်း အစွန်းအဖျားခံစားခွင့်များ ရရှိကြသည်။စေတနာ့ဝန်ထမ်းနှင့် wmw အကျိုးခံစားခွင့်များကို ပြည်နယ်အစိုးရမှ သတ်မှတ်ထားသည်။

### DmC(ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီ)

လူတစ်စု ပေါင်းစည်းသောအခါ ခေါင်းဆောင်မှုကို ရှာဖွေကြသည်။တစ်ခုတည်းသော ခေါင်းဆောင်မှုသည် အာဏာရှင်ဖြစ်သည်။ ကော်မတီရဲ့ ဦးဆောင်မှုက မျှတတယ်။CROn အဖွဲ့အစည်းကို စီမံခန့်ခွဲသည်-'DmC'နှစ်စဉ်ရွေးချယ်ခံရသည်။

### DmC(ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီ)အဖွဲ့ဝင် 7 ဦး ပါဝင်သည်။

ညှိနှိုင်းရေးမှူးသဘာပတိ အစည်းအဝေးတွေမှာ ၂ မဲ၊ကိုယ်စားပြုရန် ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။  
စီမံခန့်ခွဲမှု။

ဘဏ္ဍာရေးမှူးဒုဥက္ကဋ္ဌ ၁ မဲ၊စာရင်းရေးသွင်းခြင်းဖြင့် ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။  
သူတို့ကိုယ်စားပြုတယ်။

သွားတော့-ဘို့မိနစ်တိုင်းတွင် မဲ ၁ မဲ၊ရုံးဝန်ထမ်းများမှ ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။  
သူတို့ကိုယ်စားပြုတယ်။

ဂေါပကမဲ ၁ မဲ၊ရုံးမဟုတ်သော အလုပ်သမားများက ၎င်းတို့ကို ကိုယ်စားပြုရန် ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။

ဂေါပကမဲ ၁ မဲ၊၎င်းတို့ကို ကိုယ်စားပြုရန် ဖောက်သည်များက ရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည်။ ဂေါပကမဲ ၁ မဲ၊  
၎င်းတို့ကို ကိုယ်စားပြုရန် ပေးသွင်းသူများမှ ရွေးချယ်သည်။ ဂေါပကမဲ ၁ မဲ၊ဥပဒေအကြံပေး  
ငှားရမ်းခံခဲ့ရသည်။

**မှတ်ချက်!**ဟိDmCကော်မတီထံ အထူးကုအချက်အလက်များ ပံ့ပိုးပေးရန် အဖွဲ့အစည်းအတွင်း သို့မဟုတ် ပြင်ပမှ လူများကို ဖိတ်ကြားနိုင်သည်။သူတို့မှာ မဲပေးပိုင်ခွင့် မရှိဘူး။

အစည်းအဝေးတိုင်းသည် ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် စတင်သည်-

### CROn DmCဆုတောင်း

ချစ်လှစွာသော ဘုရားသခင်ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် အလှဆုံးစကြဝဠာကို ဖန်ဆင်းရှင် လမ်းညွှန်ပါ။  
လူသားတို့အတွက် အကျိုးရှိစေမည့် ဆုံးဖြတ်ချက်များ ချမှတ်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊



ကျွန်ုပ်တို့သည် အသိုက်အဝန်းအတွက် အသုံးဝင်ပါလိမ့်မည်။  
ဘုန်းတော်အတွက် ဘုရားသခင်လူသားတို့၏ ကောင်းကျိုး၊

ကော်မတီသည် အကောင်အထည်မဖော်မီ ဆုံးဖြတ်ချက်တိုင်းကို မဲခွဲဆုံးဖြတ်ရမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုတစ်ခုအောင်မြင်ရန် ၅ မဲ လိုအပ်သည်။မတက်ရောက်နိုင်သော ကော်မတီဝင်တစ်ဦးသည် အခြားကော်မတီဝင်တစ်ဦးကို ပရိုစီတစ်ခု ပေးနိုင်သည်။

ဤဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီသည် စနစ်တကျ၊ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သောချဉ်းကပ်မှုဖြင့် စီမံခန့်ခွဲသည်။ရိုးရှင်းပြီး အဆင်သင့်ဖြစ်နိုင်သော နည်းလမ်းများကို အသုံးပြုပါ။

duplication နှင့် interchange စွမ်းရည်(ထပ်တလဲလဲ ရည်မှန်းချက်များအတွက် နမူနာပုံစံများ). ဤကော်မတီသည် ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိပြီး ပြောင်းလဲလာသော အခြေအနေများကို တုံ့ပြန်နိုင်သည်။ သင့်လျော်သည့် အခါတွင် နည်းဗျူဟာများကို ပြောင်းလဲကာ အခွင့်အလမ်းသစ်များကို ဆုပ်ကိုင်ထားသည်။

အဖွဲ့အစည်း၏ အဓိက ရည်မှန်းချက်များကို ချမှတ်ပြီးနောက်(ဖြစ်တည်မှု အကြောင်းရင်း). ဤရည်မှန်းချက်များကို ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာခြင်းဖြင့် အလုပ်ရည်မှန်းချက်များကို ဖန်တီးပေးလိမ့်မည်။(အချိန်လိုင်းများပါသော ပန်းတိုင်ငယ်များ). ယင်းရည်မှန်းချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်သည့် လုပ်ငန်းအဖွဲ့များထံ ပေးပို့ပြီး ကော်မတီထံ အကြံပြုချက် ပေးပို့ပါသည်။

အလုပ်အဖွဲ့ဝင်များအား စိန်ခေါ်မှုဟောင်းများအတွက် ဖြေရှင်းနည်းအသစ်များကို လုပ်ဆောင်ရန် နည်းလမ်းအသစ်များကို ရှာဖွေရန် တွန်းအားပေးပါသည်။ DmC spongelike သည် ၎င်း၏အလုပ်အဖွဲ့များ၊ ဖောက်သည်များနှင့် ပေးသွင်းသူများထံမှ တုံ့ပြန်ချက်များကို စုပ်ယူပါသည်။ ၎င်း၏အနာဂတ် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်တွင် ဤဒေတာကို အသုံးပြုခြင်း။

**ပုံစံစီမံခန့်ခွဲမှု DmC ထို့နောက်- တည်စေအဓိက**

ရည်ရွယ်ချက်များ- နမူနာပုံစံများကို ဖန်တီးပါ။

ဖန်တီးပါ။ အလုပ်ရည်မှန်းချက်များ- အချိန်လိုင်းများပါရှိသော ပန်းတိုင်ငယ်များ၊ နမူနာပုံစံများကို ဖန်တီးပါ။

တည်စေအလုပ်အဖွဲ့များ၊ အလုပ်ရည်မှန်းချက်များ အကောင်အထည်ဖော်ရန်။

**တုံ့ပြန်ချက်ရယူရန်-**

အလုပ်အဖွဲ့များ(အကောင်အထည်ဖော်မှု၊ ပြဿနာများ၊ တိုးတက်မှု အတွေးအခေါ်များ). ဖောက်သည်များ(ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှု၊ အာမခံ၊ တိုးတက်မှု အတွေးအခေါ်များ) ရောင်းချသူများ(အော်ဒါမှာခြင်း၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များ မြှင့်တင်ခြင်း အကြံဉာဏ်များ).

စုပ်ယူတုံ့ပြန်ချက်(အကဲဖြတ်ခြင်း၊ ပြန်ကြားခြင်း၊ ဆုချီးမြှင့်ခြင်း). အကဲဖြတ်ပါ။ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် အညွှန်းကိန်းများ။

စာရင်းစစ်ယခင် 6 အဆင့်။

**DmC လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် အညွှန်းကိန်းများကို အသုံးပြုပါ။ (bpi): လစဉ်**

လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် အညွှန်းကိန်းများကို ထုတ်ပါ။ (bpi).

**နှိုင်းယှဉ်ပါ။** လက်ရှိလ (bpi) အရင်လနှင့် ကွာခြားချက်က ဘာကြောင့်လဲ။ တစ်စုံတစ်ရာ အရေးယူရန် လိုအပ်ပါသလား။ ဟုတ်ကဲ့ ယူပါ။

**နှိုင်းယှဉ်ပါ။** လက်ရှိလ (bpi) မနှစ်က အချိန်နှင့်အတူတူ။ အပြောင်းအလဲတစ်ခုခု၊ ဘာကြောင့်လဲ။

**နှိုင်းယှဉ်ပါ။** လက်ရှိလ (bpi) သုံးလတစ်ကြိမ်နှင့် နှစ်အလိုက် အစီအစဉ်များ။ လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ပါက နှိုင်းယှဉ်မှုများကို အကဲဖြတ်ပါ။ ယူသွားပါ။

**နှိုင်းယှဉ်ပါ။** လက်ရှိလ (bpi) လုပ်ငန်းပျမ်းမျှအားဖြင့်၊ ပျမ်းမျှအထက်ဖြစ်ရန် ရည်ရွယ်သည်။ ပျမ်းမျှရလဒ်ထက် အလုပ်အဖွဲ့များနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီကို ချီးကျူးပါ။ ဖောက်သည်များနှင့် ပေးသွင်းသူများကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ပျမ်းမျှရလဒ်အောက်တွင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီကို အပြောင်းအလဲလုပ်ပါ။

**WCm အလုပ်အရင်းအနှီးသည် ကာလတိုဖြေရှင်းနိုင်မှုအတိုင်းအတာ- ' အလုပ်အရင်းအနှီးတိုင်းတာ' (WCm) = လက်ရှိပိုင်ဆိုင်မှု- လက်ရှိ**



**ကာဝန်များ** 1:1 ထက်ကြီးသောရလဒ်သည် နှစ်လိုဖွယ်ဖြစ်သည်။ 1:1 ထက်နည်းသော ရလဒ်တစ်ခုသည် ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းမှု လိုအပ်သည်။

**nWC** net Working Capital သည် ကာလတိုဖြေရှင်းနိုင်မှုအတိုင်းအတာ-  
'အသားတင်လုပ်ငန်းအရင်းအနှီး'(nWC)=လက်ရှိပိုင်ဆိုင်မှု - လက်ရှိတာဝန်များ  
အနုတ်လက္ခဏာတန်ဖိုးသည် လုပ်ငန်းကို အရင်းအနှီးပြုသည်။ ဒါက လုပ်ငန်းမအောင်မြင်မှု  
ရဲ့ အဖြစ်အများဆုံး အကြောင်းရင်းပါပဲ။

**ITm** Inventory Turnover ၏ ထိရောက်မှုအတိုင်းအတာတစ်ခု-  
' Inventory Turnover တိုင်းတာခြင်း '(ITm)=စုစုပေါင်းစာရင်း / ပျမ်းမျှအဆင့်  
စာရင်းဇယား.ရလဒ်သည် စက်မှုလုပ်ငန်း ပျမ်းမျှနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါသည်။ စက်မှု  
လုပ်ငန်းပျမ်းမျှထက် သာလွန်ကောင်းမွန်သည်။

**MA** ဈေးကွက်ရှာဖွေခြင်းဆိုင်ရာ ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာမှု % ရလဒ်ထွက်ရှိပြီး ယခင်လနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ထိရောက်မှု  
အတိုင်းအတာကို တိုင်းတာသည်-

**စုစုပေါင်းဈေးကွက်ရှာဖွေရေးကုန်ကျစရိတ် / အရောင်းဝင်ငွေ • 100** ယခင်လ  
ထက် နိမ့်ပါက ရလဒ်ကောင်းသည်။ (မားကတ်တင်းကမ်ပိန်းကြောင့် ရောင်းရငွေ  
တိုးလာဖွယ်ရှိသည်)။

**အရုံးအမြတ်မရှိ** ရောင်းဈေးအပေါ်အခြေခံသည့်အချက် **Break even point = ပုံသေ**  
**ကုန်ကျစရိတ် + Variable cost(အရေအတွက်)/အရေအတွက်(ရလဒ်သည် ယူနစ်)**။  
အရောင်းပမာဏအပေါ်အခြေခံ၍ တူညီသောအချက်(အခွန်): **Break even point = ပုံသေ**  
**ကုန်ကျစရိတ် + Variable cost(အရေအတွက်)ရလဒ်က \$**  
ပမာဏပေါ်မူတည်၍ တူညီသောအချက်(ထုတ်လုပ်ရေး): **Break even point = ပုံသေ**  
**ကုန်ကျစရိတ် / ဈေးနှုန်း ပြောင်းလဲနိုင်သော ကုန်ကျစရိတ်(ရလဒ်က \$)**

**ဝင်ငွေ**  
**ခွဲစိတ်ခြင်း။**

ကုန်ကျစရိတ်များကို ချိုးဖျက်ပါ။  
+ 3% Reserve  
= အခြေခံယူနစ်ဈေးနှုန်း  
+ 21% VAT အခွန်  
= နောက်ဆုံး အရောင်းဈေးနှုန်း

**လျစ်** Inventory operating system တွင်၊  
စာရင်းပေးပို့ခြင်း- ပေးပို့မှု မှာကြားချက်နှင့်ကိုက်ညီကြောင်း  
သေချာပါစေ။ **အရည်အသွေး(မကွဲ၊ ပုံပျက်၊ မပျက်စီး)။ ပမာဏ(**  
**အလေးချိန်နှင့်ရေတွက်ပါ)၊ နှင့် ဈေးနှုန်း(ကိုးကားနှိုင်းယှဉ်)။**

ပို့ဆောင်မှုမှာ အမိန့်ကို ချက်ချင်း မလိုက်နာပါ။ ညှိပြေစာ။ ပို့ဆောင်ပေးသူရှိသည်။ **ကနဦးအဲ**  
**ဒါ။** ပို့ဆောင်မှုအားလုံးကို ပြန်ပေးနိုင်သည်။ ပေးပို့သူထံ ဆက်သွယ်ပါ။

Delivery complies ပြေစာအမှတ်အသား၊ **ရရှိခဲ့သည်။**။ ကုန်ပစ္စည်းတံဆိပ်နှင့် သိမ်းဆည်း  
ပါ။ စာရင်းဟောင်းနောက်တွင် ပေးပို့မှုကို ထားရှိခြင်း။ **ညှိ** စတော့ကတ် **'ပေးဆပ်ပါ။**

**သို့လျှောက်မှု**: Inventory ကို အလွယ်တကူ ထုတ်ယူနိုင်စေရမည်။ **'o51'**(ရှေးအကျဆုံး စတော့  
**ရှယ်ယာ ၁၀၈)**။ စတော့ကတ်တိုင်းကို ချိန်ညှိပါ။ **၉** သို့မဟုတ် **'အ'** Inventory သွားမယ်။ ညှိ

လစဉ် Stock ယူပြီးနောက် 'စတော့ကတ်'(ဆုံးရှုံးခြင်း၊ ပျက်စီးခြင်း).14 လကြာ သို့လှောင်ထားသည့် စာရင်းကို ရွှေ့လိုက်သည်(လူဒါန်းပါသည်..).

**oS1** Jic inventory out သည် အပြင်သို့ ရွှေ့ခြင်း ပါဝင်သည်။။'ရှေးအကျဆုံး စတော့ရှယ်ယာ ၁၈၀'။

**EsIo** Jic စာရင်းတွင် ပါဝင်ပါသည်။။Economies of scale Inventory အော်ဒါမှာပါတယ်။။

**ဂျစ်**စာရင်းလစဉ်စတော့ခံအဆင့်များကို ထိန်းထားရန် ပါဝင်သည်။။'ဌအရင်လ a ပျမ်းမျှဝသွားမယ်။(လမော်)'နှင့်'ဌastyနားဂameခုလွှာပျမ်းမျှဝသွားမယ်။ (lysmao)'။

**သာသနာ**ကို နှိုင်းယှဉ်ခြင်းဖြင့် လစဉ်မှာယူမှု အရွယ်အစားကို ထူထောင်ပါမော်' နှင့် **lysmao'**။ကိုးကားရယူပါ။။ပိုကြီးသောပမာဏလျော့ချေးကိုသုံးပါ။။**EsIo**(Inventory ordering အတိုင်းအတာ၏ သက်သာမှု).လစဉ်မှာယူမှုကို ထည့်သွင်းပါ။

**ပေးပို့ခြင်း။**စာရင်း၏-လာယူချိန်တွင် သင်၏ ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှု အဆင်သင့်ဖြစ်ကြောင်း သေချာပါစေ။ ခရီးစဉ်ကို မပျက်စီးအောင် ခံနိုင်ရည်ရှိပါသလား။လုပ်ငန်းအလေ့အကျင့် ကောင်းများ၊ ပါမစများ၊ ဥပဒေသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိမရှိ။

**ပါဝင်ပါတယ်။**ကျေးဇူးတင်ပါတယ်၊ အထူးကမ်းလှမ်းချက်များ၊ စမ်းသပ်နမူနာ၊ ကတ်တလောက်...ကုန်စည်ပို့ဆောင်သူထံ လွှဲပြောင်းပေးသည့် ဆိုင်းဘုတ်စရွက်စာတမ်းများကို သေချာကောက်ယူပါ။

**ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး(အဝေးပြေးရထားများ..)** ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေးသည် အကြီးမားဆုံး လုပ်ငန်းကုန်ကျစရိတ်များ ထဲမှ 1 ခုဖြစ်သည်။ သင့်လုပ်ငန်းသည် ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရာတွင် ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်သော အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကုန်စည်ပို့ဆောင်သူ တစ်ဦး လိုအပ်ပြီး၊ ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းနှင့် ကောင်းမွန်သော ဆက်ဆံရေးရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။ ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှု မပျက်စီးဘဲ အချိန်မှန် ပို့ဆောင်ခြင်းသည် ဖောက်သည်ဆက်ဆံရေးကို ကောင်းမွန်စေသည်။ မည်သည့် ပို့ဆောင်မှုစနစ်ကို အသုံးပြုမည်မှာ အရေးကြီးသော ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်း၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြစ်သည်။ အိမ်မှာဖြစ်ဖြစ်၊ အပြင်မှာဖြစ်ဖြစ်။

ဖောက်သည်များ၏ လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးသည့် စနစ်မှာ ၁၈၀ ရှေးချယ်မှု။ ကုန်ကျစရိတ် လက်တွေ့တွင် 1 ကိုအသုံးပြုခြင်းကို တားဆီးနိုင်သည်။။စတုရန်းချယ်မှု။ဖောက်သည်များ၏ စိတ်ကျေနပ်မှုနှင့် တတ်နိုင်မှုကြား အပေးအယူတစ်ခု လိုအပ်ပါသည်။

ကုန်စည်ပို့ဆောင်ခ ထုတ်ယူသည့်အခါ အခွင့်ကောင်းယူ**Es'**(စီးပွားရေးအချိုးအစား) လျှော့ချေးများနှင့် အခြားခံစားခွင့်များ။

အဝင်ကုန်စည်အတွက် ပေးပို့သူအား ဖြစ်နိုင်သမျှ ပို့ဆောင်မှုနည်းလမ်းကို ရွေးချယ်ရန် ယုံကြည်ပါ။ပေးပို့သူအား ပေးဆောင်ခြင်းမပြုပါနှင့်။။ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှုကို လက်ခံသည့်အခါ Inventory လုပ်ထုံးလုပ်နည်းကို အသုံးပြုပါ။

**ITm**Inventory Turnover သည် ထိရောက်မှုအတိုင်းအတာတစ်ခုဖြစ်သည်။

**'Inventory Turnover တိုင်းတာခြင်း။'(ITm)=စုစုပေါင်းစာရင်း / ပျမ်းမျှစာရင်း၏အဆင့်ရလဒ်သည် စက်မှုလုပ်ငန်းပျမ်းမျှနှင့် နှိုင်းယှဉ်သည်။ စက်မှုလုပ်ငန်းပျမ်းမျှထက် သာလွန်ကောင်းမွန်သည်။**

**Es**စီးပွားရေးအချိုးအစား

လုပ်ငန်းတစ်ခုသည် ယူနစ်တစ်ခုလျှင် ကုန်ကျစရိတ်ကို ၎င်း၏ပျမ်းမျှနိမ့်သောနေရာတွင် ထိန်းသိမ်းထားရန် လိုအပ်သည်။ **Es**စာရင်းအင်း၊ ထုတ်လုပ်မှု၊ ချထားသောဝန်ဆောင်မှုများ၊ အစုလိုက်ချေးကွက်ရှာဖွေရေး၊ အစုအဖွဲ့စီမံခန့်ခွဲမှု၊ ဖက်စပ်လုပ်ကိုင်မှု၊ ကြော်ငြာပေါင်းစည်းမှုများတွင် သက်ရောက်သည်။

**စာရင်း:** ကိုးကားရယူပါ။(က)အသုံးပြု၍ မှာယူပါ။(es)ပိုကြီးသောပမာဏလျော့စျေး။သို့မဟုတ်  
(ခ)cluster အော်ဒါ လျော့စျေး(တူညီသောအမှာစာဖြင့် မတူညီသော ယူနစ်များကို မှာယူခြင်း)။

**ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်း:** ထုတ်လုပ်မှုတွင် ပုံသေကုန်ကျစရိတ်ကို ကိန်းသေတစ်ခု ဖန်တီး  
ပေးသည်။(က)ဤကိန်းသေအား ထုတ်လုပ်မှုအချိန်စက်ဝန်းတွင် မျှဝေနိုင်ပါသည်။

ထုတ်လုပ်မှုကြာလေလေ ပျမ်းမျှယူနစ်ကုန်ကျစရိတ် သက်သာလေဖြစ်သည်။(es).  
(ခ)ထုတ်လုပ်မှုအစတွင် အဆက်မပြတ်ရှိနေသော ယူနစ်ကုန်ကျစရိတ်သည် မြင့်မားသည်။ ထုတ်လုပ်မှုတိုး

လာသည်နှင့်အမျှ(စကေး၏စီးပွားရေးများ)ယူနစ် ကုန်ကျစရိတ် လျော့သွားတယ်။

**Cluster မားကတ်တင်း:**Cluster Marketing တွင် Multimedia ပါဝင်သည်။(ပုံနှိပ်၊ အီလက်ထရွန်းနစ်၊  
ကြော်ငြာဘုတ်များ၊ သရုပ်ပြ..)မားကတ်တင်းကို ပြန်လုပ်တယ်။(ထပ်ခါထပ်ခါ..)ယူနစ်ကုန်ကျစရိတ်ကို  
လျော့ချရန် ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးဗျူဟာ(es). ၎င်းသည် စကေး ၁ ၏ အပိုစီးပွားရေးကို ယူဆောင်လာ  
ပါသည်။စတုရန်းမျိုးသော မီဒီယာများတွင် ဖြန့်ကျက်ခြင်းနှင့် ၂ndထပ်ခါထပ်ခါမှ။ မီဒီယာ 1 ခုကို သုံးနိုင်  
သော်လည်း ထပ်ခါတလဲလဲလုပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

**အစုအဖွဲ့စီမံခန့်ခွဲမှု:** ဌာနများသည် ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်တာများတွင် လိုလောက်စွာ ပတ်သက်  
နေလျှင်။ပေါင်းစည်းပါ။(အလုပ်အဖွဲ့၊ စီမံခန့်ခွဲမှု..)ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများနှင့် ယူနစ်ကုန်ကျစရိတ်များ  
ကို လျော့ချပါ။(es).

**ဖက်စပ်-** ယူနစ်ကုန်ကျစရိတ်ကို လျော့ချရန်အတွက် သီးခြားလွတ်လပ်သော အဖွဲ့အစည်း 2 ခုသည် လုပ်ရှားမှုများတွင်  
ပါဝင်နိုင်သည်။(es).

**ပေါင်းစည်းခြင်း။-** သီးခြားအဖွဲ့အစည်း 2 ခုကို ပေါင်းစည်းခြင်းသည် ယူနစ်ကုန်ကျစရိတ်ကို လျော့ချသင့်  
သည်။(es).

**CROnစာရင်းရေးသွင်းခြင်း။**

**CROn ပိုင်ဆိုင်မှု မှတ်ပုံတင်ခြင်း။:** ပိုင်ဆိုင်မှုအမည်၊ ၎င်း၏ရည်ရွယ်ချက်၊ ရရှိသည့်ရက်စွဲ၊ ရယူမှု  
ကုန်ကျစရိတ်အားလုံး၊ အသုံးပြုမှုအဆင်သင့်ဖြစ်နေခြင်း၊ ၎င်းကို စတင်အသုံးပြုသည့်ရက်စွဲ။**ဝန်ဆောင်မှု**  
**ရက်စွဲ။** ပြုပြင်သည့်ရက်စွဲ။ အသုံးမပြုတော့သည့်ရက်စွဲ၊ အကြောင်းပြချက်၊ စွန့်ပစ်သည့်ရက်စွဲ။

**CROn တာဝန်ယူမှု မှတ်ပုံတင်ခြင်း။:** တာဝန်ယူမှုအမည်၊ ၎င်း၏ရည်ရွယ်ချက်၊ ရရှိသည့်ရက်စွဲ၊ ရရှိသည့်  
ကုန်ကျစရိတ်အားလုံး၊ အသုံးပြုမှုအဆင်သင့်ဖြစ်စေရန်၊ ၎င်းကို စတင်အသုံးပြုသည့်ရက်စွဲ။**လက်ကျန်ကို**  
**လျော့ချခြင်း။(တန်ဖိုးလျော့ခြင်း)။ အပြည့်အဝပေးဆောင်သည့်ရက်စွဲ။**

**CROn Bills မှတ်ပုံတင်ပါ။:** ငွေတောင်းခံလွှာအမည်၊ ၎င်း၏ရည်ရွယ်ချက်၊ လက်ခံရရှိသည့်ရက်စွဲ၊ မှန်ကန်မှုရှိမရှိ၊  
သတ်မှတ်ရက်။ပေးဆောင်ရမည့်ရက်။**မှတ်ချက် !စိန်ခေါ်ထားသော ဥပဒေကြမ်းများအပေါ် မှတ်ချက်များ။**

**CROn ဝင်ငွေ မှတ်ပုံတင်ခြင်း။:** ငွေပမာဏ၊ ငွေပေးချေမှုအမျိုးအစား၊ ရက်စွဲ၊ ကုန်ပစ္စည်း၊  
ဝန်ဆောင်မှု၊ ငွေလွှဲနံပါတ်။စုစုပေါင်းစုဆောင်းခြင်း။ **မှတ်ချက်!**ပြန်အမ်းငွေပမာဏအပေါ် မှတ်ချက်  
များ။

**CROn ထူးထူးခြားခြားဝင်ငွေ မှတ်ပုံတင်ပါ။:** ဝယ်ယူသူအမည်၊ ပြေစာနံပါတ်၊ ပေးရမည့်  
ငွေပမာဏ၊ ပေးရမည့်ရက်။လက်ခံရရှိသည့်ရက်စွဲ။ **မှတ်ချက်!**ရက်လွန်သည့်ပမာဏအပေါ်  
မှတ်ချက်များပေးပါ။

**CROn ဝင်ငွေ/အသုံးစရိတ် ထုတ်ပြန်ချက်:စုစုပေါင်း ဝင်ငွေ မှတ်ပုံတင်ခြင်း - Total Bills Register** =အရင်းကျေခြင်း၊ လိုငွေပြခြင်း သို့မဟုတ် ပိုလျှံခြင်း။ **မှတ်ချက် !ရှင်းလင်းချက်**  
**မှတ်ချက်များ ရှိနိုင်ပါသည်။**

# **CROn Equity ထုတ်ပြန်ချက်-စုစုပေါင်းပိုင်ဆိုင်မှု - စုစုပေါင်း Liabilities =CROn Equity.မှတ်ချက် !ရှင်းလင်းချက် မှတ်ချက်များ ရှိနိုင်ပါသည်။**

## **အခြေခံ !**

စာရင်းကိုင်မှတ်တမ်းများ-အတိတ်ဖြစ်ရပ်များ၊ ဤအချက်အလက်ကို တင်ပြသည်။ရှင်းလင်းချက် မှတ်ချက်များ ရှိနိုင်ပါသည်။

မူပိုင်ခွင့်၊ စေတနာ၊ မူပိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်တို့ကို လက်မခံပါ။ စုဆောင်းထားသော၊ တန်ဖိုးလျှော့ခြင်း၊ ကြိုတင်ငွေပေးချေခြင်း၊ ပြောင်းပြန်လှန်ခြင်းများကို အသုံးမပြုပါ။ CROn သည် အလှူငွေ မထည့်ပါ။ CROn က ပံ့ပိုးမပေးပါဘူး။

မှတ်ပုံတင်ခြင်းကို အပတ်စဉ် update လုပ်ပါသည်။ထုတ်ပြန်ချက် အကြိမ်ရေသည် CROn မည်မျှ အလုပ်ရှုပ်နေသနည်း ပေါ်တွင် မူတည်သည်။နှစ်စဉ်ထုတ်ပြန်ချက်များသည် မဖြစ်မနေလိုအပ်ပါသည်။

## **CROn အစုအဝေးCROn ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအဖွဲ့။**

အုပ်ထိန်းသူ အုပ်ထိန်းသူများသည် ပြည်နယ်တစ်ခုလုံးကို ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် သီးခြား CROn အများအပြားကို ခေါ်သည်။(လူမျိုးစု) 'CROn အစုအဝေး'။CROn Cluster သည် လောဘကြီးသော၊ ကပ်ပါးကောင်၊ ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သော၊ အမြတ်ထုတ်သော နိုင်ငံ သို့မဟုတ် နိုင်ငံစုံ အဖွဲ့အစည်းများကို အစားထိုးသည်။ CROn Cluster သည် နိုင်ငံပိုင်ပစ္စည်းများကို အစားထိုးသည်။

**အဓိကစီမံကိန်းများ** သို့မဟုတ် ပရောဂျက်များ၊ 1 Shire ထက်ပိုသော ဝန်ဆောင်မှုများသည် သီးခြားများစွာ လိုအပ်ပါသည်။CROnပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်(CROn အစုအဝေး). CROn အစုအဝေးစုစည်းမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။CROnဖောက်သည်၊ ပေးသွင်းသူဆက်ဆံရေးတွင် အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း။ဥပမာ- 'ဗီတာမင် ဖြည့်စွက်ဆေးပြား' (ထုတ်ကုန်). CROn ပါဝင်သည်-ဖြန့်ဖြူးမှု၊ ထုတ်လုပ်မှု၊ ဈေးကွက်ချဲ့ထွင်မှု၊ ထုပ်ပိုးမှု၊ အဓိကထုတ်လုပ်သူ၊ သုတေသန၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ လက်လီ။

CROn ၎င်းသည် a ၏အစိတ်အပိုင်းများဖြစ်သည်။CROn အစုအဝေးသူတို့လိုတယ်။DmCဆက်သွယ်ရန်။DmC တစ်ခုစီသည် စွမ်းအားရှိရမည်။(ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်း)CROn Cluster အတွင်း ၎င်းတို့၏ CROn အကျိုးစီးပွားကို ကိုယ်စားပြုရန် လူ 1 ဦး။ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် ကိုယ်စားလှယ်ကို ပံ့ပိုးမပေးသော CROn အားလုံးကို Cluster မှ ဖယ်ရှားပြီး အခြားတစ်ခုဖြင့် အစားထိုးမည် ဖြစ်သည်။

CROn ပြည်နယ်အစိုးရနှင့် သို့မဟုတ် ၎င်း၏အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်ဆံလိုနိုင်သည်။(အသုံးအဆောင်များ..).အစိုးရဌာနများ၊ အဖွဲ့အစည်းများကိုသာ အသုံးပြုသည်။CROnစီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်DmCJoin လိုရပါတယ်။CROn အစုအဝေး. မှတ်ချက်!အစိုးရပိုင် လုပ်ငန်းဖြစ်သွားတယ်။CROn စီးပွားရေး(အသုံးအဆောင်များ၊ ခရီးဝေးသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ သတုတုတူးဖော်ရေး၊ အာကာသစူးစမ်းလေ့လာရေး...)ကိုအသုံးပြု၍ လုပ်ဆောင်ကြသည်။ CROnစီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်DmC.

CROn အစုအဝေး'မှ လုပ်ကိုင်CRBC'(CROn Retail Bazaar Complex) နှင့် အလုပ် Chapels ။



CROn အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း

အများစုCROnအလုပ်သင်များလုပ်ပါ။(wmw ၁)ရရှိနိုင် CE ပြီးနောက် အလုပ်သင်တစ်ဦးသည် ကုန်သွယ်မှု လက်မှတ်ကို ရရှိသည်။(wmw 2).CROn လုပ်ငန်းခွင်တစ်ခုသည် ဤနေရာတွင် စတင်သည်။

ထရန်းလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ 3 နှစ်ကျော်ပြီးပါက 'Senior Trady' ဖြစ်လာရန် အရည်အချင်းပြည့်မီ သည်။ (wmw ၃).လုပ်သက်ဖြင့် ရာထူးတိုးသည် ။

**Senior Trady**ကာလအတွင်း(၃)နှစ်၊လုပ်ငန်းအတွေ့ အကြုံများ တက်ရောက်မည်" PHEC နည်းပညာကောလိပ်'ဝင်ငွေ'ကြီးကြပ်ရေးမှူးလက်မှတ်'. အထက်အရာရှိမှ ရာထူးတိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ပေးသည့်အခါ(wmw ၄).

အဲဒီတော့ကာလအတွင်း(၃)နှစ်၊လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများ တက်ရောက်သည်။'PDEc ခေါင်းဆောင်မှူးကောလိပ်'ဝင်ငွေ'ခေါင်းဆောင် ဒီပလိုမာ'. ရာထူးတိုးလာသောအခါတွင် ရာထူးမှ အကြီးတန်းခေါင်းဆောင်သို့ တက်လာ၏။(wmw ၅).

**ခေါင်းဆောင်**ကာလအတွင်း(၃)နှစ်၊လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများ တက်ရောက်သည်။ 'PDEc ခေါင်းဆောင်မှူးကောလိပ်'ဝင်ငွေ 'မန်နေဂျာ ဒီပလိုမာ'။ မန်နေဂျာရာထူးမှ ရာထူးတိုးဖွင့်လှစ်ခြင်း ရှိလာသောအခါ(wmw ၆).

**မန်နေဂျာ**ကာလအတွင်း(၃)နှစ်၊လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများ တက်ရောက်သည်။'PDEc ခေါင်းဆောင်မှူးစခန်း'ဝင်ငွေ'အုပ်ချုပ်သူဘွဲ့'၊ စီမံခန့်ခွဲသူအဖြစ် ရာထူးတိုးမြှင့်ပေး သည့် အဖွင့်တစ်ခုရှိလာသောအခါ(wmw ၇). 'ပြည်နယ်အကြံပေးအဖွဲ့' တွင် ပါဝင် သည်.

အုပ်ထိန်းသူ ဂါးဒီးယန်းက လူတိုင်းမှာ ရှိကြာတယ်လို့ ယုံကြည်တယ်။**၁ ဘုရားသခင်** ပေးပိုင်ခွင့် အခမဲ့ပညာရေး(၃)၊ပုံခက်ကနေ မီးသင်္ဂြိုဟ်တုံ့အထိ။ပညာရေးအားလုံး ကို အစိုးရနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းက ပံ့ပိုးပေးသည်။အစိုးရမဟုတ်သော ပညာရေး မရှိ ပါ။ တကုန်သိုလ်တွေ မရှိဘူး။

စိတ်ကူးများ

**စိတ်ကူးများ**အနာဂတ်ရဲ့အစတွေလား။ အိုင်ဒီယာများသည် ဉာဏပစ္စည်းမှုပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်အားလုံး၏ အကျိုးအရှိဆုံးဖြစ်သည်။အတွေးအမြင်များကို အသိပညာ အဆက်မပြတ် ထိန်းသိမ်းထားရန် လိုအပ်သည်။

တိုင်း**CROn**အစုရှယ်ယာရှင်များကို အားပေးရန်ဖြစ်ပါသည်။(ဝန်ထမ်း၊ ပေးသွင်းသူ၊ စေတနာ့ဝန်ထမ်း၊ ဖောက်သည်များ)ဒီကိစ္စစန့် ပတ်သက်ပြီး သူတို့မှာ ရှိတဲ့ အယူအဆတွေ ကို တင်ပြဖို့**CROn**.အကြံပြုချက်ကို အားပေးပါ။

### နံပါတ်များ

နံပါတ်များသည် Custodian Guardian နှင့် အရေးကြီးပါသည်။**CROn!**

### နံပါတ်များတန်ဖိုး

၀ >သုည ၁ >တစ်မျိုး 2 >နှစ်ယောက် ၃ >သုံး 8 4 >လေး ၅ >ငါး 10 >  
၆ >ခြောက် ၇ >ခုနှစ် ၈ >ရှစ် ၉ >ကိုး တကျိပ်  
၅၀ >ငါးဆယ် 100 >တစ်ရာ ၅၀၀ >ငါးရာ

၁၀၀၀ >တစ်ထောင်၅၀၀၀ >ငါးထောင်10000 >တစ်သောင်း  
၅၀၀၀၀ >ငါးသောင်း100,000 >သိန်း  
500,000 >ငါးသိန်း  
1,000,000 >သန်း5,000,000 >ငါးသန်း  
10,000,000 >ဆယ်သန်း50,000,000 >သန်းငါးဆယ်  
100,000,000,000 >သိန်းတစ်ရာ  
500,000,000 >သိန်းငါးရာ  
1,000,000,000 >သိန်းတစ်ရာ5,000,000,000 >ငါးဘီလီယံ  
10,000,000,000 >ဆယ်ဘီလီယံ50,000,000,000 >ဘီလီယံငါးဆယ်  
100,000,000,000 >သိန်းတစ်ရာ  
500,000,000,000 >ဘီလီယံငါးရာ  
1,000,000,000,000 >ထရီလီယံ  
5,000,000,000,000 >ငါးထရီလီယံ  
10,000,000,000,000 >ဆယ်ထရီလီယံ  
50,000,000,000,000 >ငါးဆယ် ထရီလီယံ  
100,000,000,000,000 >သိန်းထရီလီယံ  
500,000,000,000,000 >ငါးရာထရီလီယံ

**မှတ်ချက်!**3 တစ်ခုစီပြီးနောက် ညာဘက်မှ ဘယ်ဘက်တွင် ကော်မာတစ်ခု ချထားပါသည်။rdဂဏန်း

ဆောင်ရွက်ချက်များ

CROn သည် CG 'NAS' Measure ကိုအသုံးပြုသည်။New Age Units of Measure သည် မွမ်းမံထားသော မက်ထရစ်ဗားရှင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ရှေ့ဆက်များကို တိုင်းတာပါ။ အပြုသဘောဆောင်သော ပါဝါများအတွက် စာလုံးကြီးဖြင့် ရှေ့ဆက်များကို သုံးပါ။

**အရည်အခြေခံယူနစ်-မီတာ(၃)~  
နယ်မြေအခြေခံစတုရန်းယူနစ်-စတုရန်းမီတာ(m<sup>2</sup>)~3D မီတာ(m<sup>3</sup>)~ အသံအတိုး  
အကျယ်ယူနစ်-လီတာ။(၄)~အလေးချိန်အခြေခံယူနစ်-ဂရမ်(ဆ)**

CROn သည် စီးပွားရေးလုပ်ရန် တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်းဖြစ်သည်။

